香港會計師公會專享

HKICPA Exclusive Offer

(適用於香港會計師公會會員、聯繫會員及全球會計聯盟; OP學生及畢業生;香港會計師公會員工)

(Eligible for HKICPA Members, International Affiliates & GAAs, QP students & graduates and HKICPA Staff)





由牙科與口腔外科專科獸醫管理 **Managed by Specialist in Dentistry** and Oral Surgery

由麻醉及疼痛管理專科獸醫負責的 全身麻醉

General Anaesthesia Managed by Specialist in Anaesthesia and Analgesia

全面口腔檢查

Complete Mouth Examination

牙科影像診斷

Dental Imaging

洗牙與牙齒拋光

Dental Scaling and Polishing

牙科錐形束電腦掃描儀(Dental CBCT)

NewTom 5G XL Extra Vision 牙科錐形束電腦 掃描儀 (Dental CBCT)是診斷和治療動物複雜 牙科疾病不可或缺的工具。其高解析度成像能 夠精確評估牙齒斷裂、根管感染、牙周病以及 牙齒結構與周圍解剖組織之間的關係。該系統 的先進功能還支持植牙規劃、手術模擬和術後 評估,確保每位動物患者都能獲得最佳的治療

The NewTom 5G XL Extra Vision Dental CBCT Scan is an indispensable tool for diagnosing and treating complex dental conditions in animals. Its high-resolution imaging enables precise evaluation of tooth fractures, root infections, periodontal disease, and the relationship between dental structures and surrounding The system's advanced anatomy. capabilities also support implant planning, surgical simulations, and post-operative assessments, ensuring optimal outcomes for every patient.



檢查項目 Examination Items

全面口腔檢查及治療(COHAT)套餐

Comprehensive Oral Health Assessment and Treatment (COHAT) Package

牙科與口腔外科專科獸醫診症

Consultation with our Specialist in Dentistry and Oral Surgery

由麻醉及疼痛管理專科獸醫負責的全身麻醉

General Anaesthesia Managed by our Specialist in Anaesthesia and Analgesia

全面口腔檢查

Complete Mouth Examination

使用牙科錐形束電腦掃描儀(Dental CBCT)進行影像診斷

Imaging using a Dental Cone Beam Computed Tomography (Dental CBCT) Scanner

洗牙與牙齒拋光

Dental Scaling and Polishing

詳盡的口腔健康評估報告

Comprehensive Assessment Report



收費表 Price Chart

費用並不包括超出例行洗牙與牙齒拋光的牙科或口腔疾病治療

Price does not include treatment of dental or oral diseases beyond routine scaling and polishing

Level 1 (第一級)

五歲以下,沒有重大共病 🛍 ,未曾確診牙周病

Under 5 years old, without major co-morbidity $^{\tt Note\,1},$ no established periodontitis

Level 2 (第二級)

五全十二威,沒有里大共病,9 十三歲以下串有牙周病

5-12 years old, without major co-morbidity, OR under 13 years old with established periodontitis

Level 3 (第三級)

十三歲或以上,或 有重大共病 13 years old or above, OR with major co-morbidity

with major co-morbidity

貓 Cat

\$4,390

\$6,790

\$8,500

狗 Dog

\$5,650

\$8,500

\$10,210

附註 Notes:

1. 共病指是指某疾病患者同時患上另一種疾病,並影響原有疾病的病情和治療。
Commorbidity refers to a situation where a nations with an existing disease develops another.

Co-morbidity refers to a situation where a patient with an existing disease develops another concurrent condition, which affects the progression and treatment of the original disease.

條款及細則 Terms and Conditions:

- 1. 獸醫有權根據個別患者的情況決定是否適用此套餐費用,實際價格視具體情況而定。 The vets have the right to determine the suitability of the package fee according to the individual patient's condition. The actual price is subject to specific circumstances.
- 2. 如需進行口腔疾病治療,我們將事先提供報價,並收取常規治療費用。
 If treatment for dental or oral diseases is required, a quotation will be provided before the treatment begins, and the standard treatment fee will apply.
- 3. 所有牙齒檢查均不包括覆診。如有需要,主人需以500元預約15分鐘獸醫診症。 All body check-up plans do not include follow-up consultations.
 - The owner may arrange a 15-minute veterinary consultation for \$500 if needed.
- 4. 豐盈動物腫瘤中心有限公司保留隨時更改或停止任何身體檢查計劃之最終決定權而毋須另行通知。
 Harvest Veterinary Oncology Centre Limited reserves the right to modify or terminate any health check program at any time without prior notice.
- 5. 如有任何爭議,豐盈動物腫瘤中心有限公司將保留最終決定權。
 In case of any dispute, Harvest Veterinary Oncology Centre Limited reserves the final right of decision.